
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 3. maj 2018 stillet følgende spørgs-

mål nr. 932 (Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares.  Spørgsmålet er 

stillet efter ønske fra Claus Kvist Hansen (DF). 

 

Spørgsmål nr. 932:  

”MiŶistereŶ bedes tilkeŶdegive, hvorvidt det er riŵeligt, at patieŶter skal opleve læŶ-
gere ventetider på udredning og behandling for hjertesygdomme efter placeringen af 

børnehjertekirurgi og ECMO behandling af børn på Rigshospitalet til trods for udred-

ning og behandling kunne være foretaget med samme kvalitet og hurtigere på andre 

hospitaler.” 

 

Svar: 

 

Det synes jeg ikke er rimeligt. Jeg kan desuden henvise til mit svar på SUU alm. del 

spm. 931. 

 

 

 

Med venlig hilsen 
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